

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Paterculi Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XLI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

ciuitatibus a Pompeio, aut bene meritis prae-
mia, ad arbitrium eius, persoluerentur.

CAP. XLI. Securus deinde est consula-
tus C. Caesaris qui scribenti manum iniicit, &
quamlibet festinantem in se morari cogit. hic
nobilissima Iuliorum genitus familia, & quod
inter omnes antiquissimos constabat, ab An-
chise ac Venere deducens genus, forma omnium
ciuium excellentissimus, vigore animi acerri-
mus, munificentia effusissimus, animo super hu-
manam & naturam & fidem euectus, magnitu-
dine cogitationum, celeritate bellandi, patien-
tia periculorum, Magno illi Alexandro, sed
sobrio neque iracundo, similissimus; qui deni-
que semper & somno & cibo in vitam, non in
voluptatem vteretur; cum fuisset C. Mario fan-
guine coniunctissimus, atque idem Cinnae ge-
ner: cuius filiam ut repudiaret, nullo modo
compelli potuit: cum M. Pilo consularis An-
niam, quae Cinnae vxor fuerat, in Sulla dimi-
ssisset gratiam; habuissetque fere xviii annos,
eo tempore, quo Sulla rerum potitus est; ma-
gis ministris Sullae adiutoribusque partium,
quam ipso, conquirentibus eum ad necem,
mutata veste, dissimilemque fortunae suae indu-
tus habitum, nocte vrbe elapsus est. Idem
postea admodum iuuenis, cum a piratis captus
esset, ita se per omne spatium, quo ab his re-
tentus est, apud eos gessit, ut pariter his terro-
ri venerationique esset; neque vmquam aut nocte

aut